上海市商会

月星集团有限公司
姓名：丁佐宏 
职务：副会长/董事局主席
地址：上海市澳门路168号
电话：86- 21-62665266   传真：86-21-52527516                                     

邮箱：dingzh@yuexing.com
网址：www.yuexing.com
企业简介：

月星集团历经26年的快速发展，已成为工业全球化、商业连锁化、投资多元化、品牌国际化的大型现代企业集团，旗下拥有商业、置业、家居、工业四大集团，主营业务涵盖大型城市综合体、家具制造、家居商业连锁，连续16年跻身中国民企500强行列,同时也名列中国最大的千家企业集团之一和上海百强企业，业务遍及全国大部分省、市、自治区以及世界38个国家和地区。以上海环球港等一批超大型城市综合体的投资以及家居连锁“百店计划”的加速推进为标志，月星集团已建和在建总面积超过1000万平方米，主要业态从传统的家居连锁和工业制造向商业地产、资本投资、国际贸易等领域拓展。
企业成立时间：1991年3月
企业注册额（人民币）：9000万元
企业员工数：8670人
2013年营业额（人民币）：118亿元
在波兰、匈牙利、塞尔维亚的合作意向: 

了解当地投资营商环境和相关政策，寻求投资合作机遇

Shanghai Chamber of Commerce
Yuexing Group Co., Ltd.    
Name: Mr. Ding Zuohong         
Position: Vice President/ Board Chairman
Address: No.168, Ao’men Road, Shanghai， China
Tel: 86-21-62665266           Fax: 86-21-52527516
Email：dingzh@yuexing.com
Website: www.yuexing.com
Company Profile:
In the period of 26 years，Yuexing Group has developed and emerged into a large modern enterprise group, becoming a global furniture manufacturer – consisting of numerous furniture retail chain stores, furniture complexes and various investment companies, making it one of the leaders in the furniture market in China. Listed among the top 500 companies in China for the last consecutive 16 years and also listed among the Top 1000 company group in China and Top 100 companies in Shanghai, Yuexing Group has businesses throughout China and in over 38 countries and regions around the world. Yuexing Group is currently experiencing another high-speed development with major investment plans for mega projects with a total GFA of over 10 million square meters, consisting of investments in various cities such as the Shanghai GLOBAL HARBOR commercial complex as well as its “100-store Plan” for its furniture retail chain stores. 

Time for Establishment: March, 1991
Registered Capital (USD): about 15 million 
Number of employees: 8670
Turnover 2013(USD): 1.9 billion
Specification of the Interests in Poland/Hungary/Serbia：

To acknowledge the investment environment and policy; to seek for local partners and investment opportunities
上海市商会
上海致盛实业集团有限公司
团员：张润斌                
职务：副会长/董事长
地址：上海市真南路1428号致盛大厦12楼                      
电话：86-21-36333636        传真：86-21-62576644                                      
邮箱：zhangrb@shzsgroup.com
网址：www.shzsgroup.com
企业简介
上海致盛实业集团有限公司是以产业投资为核心的大型专业化集团公司，2011、2012年名列上海企业百强、民营企业百强、中国服务业企业500强企业。致盛集团在专业物流园区、文化传媒产业区、新农村及现代农业园区、总部经济园区、文化创意园区的投资建设运营方面积累了丰富的经验，投资足迹遍布全国各省市，投资项目均被列为当地重点项目。近年来，公司的投资战略逐步向国际市场接轨，先后在俄罗斯、意大利、捷克、拉脱维亚、土耳其、阿联酋等国家考察项目投资与合作开发事宜。
企业成立时间：2002年
企业注册额（人民币）： 5000万元

企业员工数：216人
2014年营业额（人民币）： 2亿
在波兰、匈牙利、塞尔维亚的合作意向: 

了解当地投资营商环境，寻求产业园区等领域的投资机遇
Shanghai Chamber of Commerce
Shanghai Zhisheng Industry Group Co., Ltd.
Name: Mr. Zhang Runbin  Position: Vice President/Board Chairman
Address: 12 F, No.1428 Zhennan Road, Shanghai，China 

Tel: 86-21-36333636                 Fax: 86-21-62576644

Email：zhangrb@shzsgroup.com

Website: www.shzsgroup.com

Company Business Activities:
Being a large scale group company focusing on industry investment,

Zhisheng Group is one of the Top 100 companies in Shanghai, one of Top 100 private enterprises and Top 500 service companies in China in 2011 and 2012. Zhisheng has gained abundant management experiences in investing and operating Logistics Park, Culture and Media Park, New Rural Village and Modern Agricultural Park, Headquarter Economy Park and Culture & Creation Park. Zhisheng’s footprints spread all over China and all the projects have been recognized as the local key projects. In recent years, Zhisheng’s investment strategy has been integrated with international world by taking business and investigation trips to overseas markets and seeking for investment projects or cooperation opportunities, and the destination includes Russia, Italy, Czech, Latvia, Turkey and UAE etc.
Time for Establishment: 2002
Registered Capital (USD): about 8 million 

Number of employees: 216
2014turnover (USD): about 33 million
Main objectives of the Visit: 
To acknowledge local investment environment and seek for investment opportunities in the areas of industrial parks
复星集团 
姓名：梁信军          
职务：副董事长兼首席执行官
地址：上海市复兴东路2号复星商务大厦
电话：86- 21-23156618   传真：86-21-23156608                                      

邮箱：xieshch@fosun.com

网址：www.fosun.com
企业简介：

经过20多年的成长，复星集团是中国规模最大的民营企业之一，参控股47家海内外上市企业，总资产超过3000亿元，在房地产、金融保险、医药健康、商业旅游、文化娱乐、钢铁装备、矿业能源等领域广泛投资，投资企业年上缴税收130亿元，居上海市民营企业第一位，福布斯全球2000强排行榜中名列第751位。复星集团秉承“以中国动力嫁接全球资源”理念，在全球范围内寻找优质资本、品牌、技术和项目，复星及其管理的基金先后完成对法国地中海俱乐部、希腊时尚零售品牌Folli Follie、美国知名时装奢侈女装品牌St. John、意大利奢侈品男装品牌CARUSO、德国休闲时装品牌Tom Tailor、美国One Chase Manhattan大楼、东南亚餐饮连锁集团食之秘的投资、西班牙食品及烈酒公司Osborne、德国私人银行BHF、英国投资银行KB等。
企业成立时间：1992
企业注册额（人民币）： 230亿元

企业员工数：100，000人
2014年营业额（人民币）：3313亿元

境外分公司或办事处：纽约办事处、伦敦办事处
在波兰、匈牙利、塞尔维亚的合作意向: 

了解当地投资营商环境和有关政策，寻求投资合作机会        
Fosun Group  

Name: Mr. Liang Xinjun    Position: Vice Chairman&CEO
Address: Fosun Building, No. 2, East Fuxing Road, Shanghai， China
Tel: 86-21-23156618           Fax: 86-21-23156608
Email：xieshch@fosun.com
Website: www.fosun.com
Company Profile:
Fosun Group now is one of the largest private companies in China and share and hold equities for 47 companies (both home and abroad) with total assets over 300 billion RMB. Fosun has established four business engines comprising “insurance, industrial operations, investment and asset management”. It is dedicated to becoming a world-class investment group in the area of real estate, health care, business tourism, culture and entertainment, steel, mineral, etc. Fosun ranks NO.1 among Shanghai private companies with tax revenue reaching more than 13 billion RMB and also ranks 751 among the The FORBES Global 2000. Fosun has been persistently taking roots in China, while grasping investment opportunities evolved from the changing lifestyles of the middle class in China and global economic transformation. Fosun, and the funds under its management have invested in the Greek renowned fashion retail group Folli Follie, the US upscale female apparel brand St. John, the high-end Italian menswear manufacturer Caruso, the German fashion brand Tom Tailor, USA’s One Chase Manhattan Building, Southeastern Asia’s restaurant chain Secret Recipe, Spanish food and beverage company Osborne, German private bank BHF, UK investment bank KB, etc.
Time for Establishment: 1992
Registered Capital (USD): about 3.7 billion 

Number of employees: 100,000

Turnover 2014(USD):about 53 billion 

Overseas Representative Office: New York Office, London Office
Specification of the Interests in Poland/Hungary/Serbia：

To acknowledge local investment environment and seek for investment opportunities 
中路股份有限公司  
姓名：陈闪      职务：董事长 

地址：上海市浦东新区南六公路818号 
电话：86- 21-61181898   传真：86-21-58039605                                      

邮箱：schen@zhonglu.com.cn
网址：www.zhonglu.com.cn
企业简介：

中路股份有限公司(原上海永久股份有限公司)是上海中路（集团）公司旗下众多产业之一，公司创始于1940年，曾被誉为中国自行车的摇篮，中路股份现为上交所上市公司。公司依托浦东航空港和深水港两大物流基地间地理的优势，兴建了集研发、制造、销售、展示、推广、物流等综合功能一体的现代化工厂，产品已完成向绿色、低碳、科技型的延伸，目前已形成自行车、电动自行车、公共自行车租赁服务系统为核心的两轮车产品群和保龄设备天然，乳胶寝具、塑胶铺面材料、全自动棋牌桌等设备为核心的康体产品群，产品已出口至东南亚与北美地区。近年来，公司加大股权投资业务与对外合作业务，持续对上市公司、拟上市公司等进行参股投资，并与海外公司合作参与上海迪斯尼等项目，已成为产品规模化、管理专业化、产业多元化、经济集约化的现代企业。

企业成立时间：1995年1月
企业注册额（人民币）：3.2亿元
企业员工数：1220人
2014年营业额（人民币）：8亿元
在波兰、匈牙利、塞尔维亚的合作意向: 

了解当地投资环境与相关政策，在自行车、保龄球等产品领域寻求贸易与投资合作
Zhonglu Co., Ltd.     
Name: Mr. Chen Shan       Position: Board Chairman 
Address: NO.818, Nanliu Road，Shanghai, China

Tel: 86-21-61181898       Fax: 86-21-58039605

Email：schen@zhonglu.com.cn

Website: www.zhonglu.com.cn

Company Profile:
Zhonglu Co., Ltd (formerly known as Shanghai Forever Co., Ltd.) is one subsidiary among the umbrella of Zhonglu Group. Now As the listed company in Shanghai Stock Exchange, the company was founded in the year 1940 and has been regarded as the cradle of Chinese bicycles. Zhonglu takes the advantage of its geographical location which is between the airport and deep-water port and has built a modern multi-functional factory with function of R&D, manufacturing, sales, display and logistics. Now the products have been extended to green, low carbon and technical types. The company has already developed its core products for bicycles, electric bikes and public rental bicycle and recreational products for bowling equipments, latex beddings, plastic surfacing materials, automatic chess tables etc. In recent years, Zhonglu increased the equity investment business and consistently invested to the listed companies and to-be listed companies. Zhonglu also cooperates with foreign countries to participate in Shanghai Disneyland Project and turns to be a modern enterprise with large-scaled products, professional management, diversified industry and intensive economy.
Time for Establishment: Jan, 1995
Registered Capital (USD): about 52 million
Number of employees: 1220

Turnover 2014(USD): about 127 million
Specification of the Interests in Poland/Hungary/Serbia：

To acknowledge local investment environment and related policy; seek for trade and investment opportunities in the area of bicycles and bowling equipments
春秋航空股份有限公司  
姓名：王  煜             职务：副总裁 

地址：上海市虹桥机场空港一路528号航友宾馆2号楼

电话：86- 21-62692909   传真：86-21-62692505                                      

邮箱：zongban@ch.com

网址：www.ch.com

企业简介：

春秋航空是中国首家低成本廉价航空公司，由中国实力最强的国内旅行社——上海春秋国际旅行社创办，现为上交所上市公司。总部在上海，拥有五十架空中客车A320飞机，飞上海到日本、韩国、香港、台湾、北京、广州等120多条航线。春秋航空以“让人人坐得起飞机”为目标，定位为大众航空、平民航空，通过学习国际低成本航空成功经验，降低成本和票价，开航以来平均票价低于市场36%，为旅客带来100多亿元的实惠。2006年春秋航空荣获民航总局运输司公布的全民航“五率”加权积分总评比第一（公司原因飞行事故征候万时率、公司原因航班不正常率、旅客投诉万人率、正班执行率、基金缴纳率）。2007年在全球100多家低成本航空公司中以95%居客座率第一，净利润居第17位，营业收入居第23位，总排名居中靠前。2008年为19家新公司中唯一荣获民航总局“2007年度安全荣誉奖”。

企业成立时间：2004年

企业注册额（人民币）： 3亿

企业员工数：4300人

2013年营业额（人民币）：65亿元

境外分公司或办事处：日本、韩国、泰国、香港、台湾
在波兰、匈牙利、塞尔维亚的合作意向: 

寻求在旅游领域的投资合作
Spring Airlines Co., Ltd.     
Name: Mr. Wang Yu             Position: Senior Vice President
Address: HongQiao International Airport，No.528，Konggang No.1 Road，Building No.2.Homeyo Hotel, Shanghai，China

Tel: 86-21-62692909             Fax: 86-21-62692505

Email：zongban@ch.com

Website: www.ch.com
Company Profile:

Spring Airlines was established by Spring International (China’s strongest Travel Agency) as China’s first low-cost airline. Headquartered in Shanghai, Spring has built up a modern and advanced fleet of 50 Airbus A320 aircraft flying over 120 routes across mainland China and overseas destinations such as Japan, South Korea, Hong Kong and Taiwan. Living up to its motto “making flying affordable to all”, Spring has made the airline the popular choice among passengers for whom a good price makes all the difference. It has learnt from the business success stories of global budget airlines and reduces cost and ticket price. Spring is able to offer fares on average 36% cheaper than our competitors and has saved our customers more than US$1.6 billion. What has defined the Spring Airlines business plan from the outset has been a stress on innovation, safety and efficiency. It has proved a winning formula. Spring Airlines average load factor is 95%, the highest of any budget airline in the world. More importantly, is the recognition we have received: 2006 China's aviation authority (CAAC) Award for excellence (judged on safety, punctuality, customer satisfaction etc) and in 2007 was the only one of 19 new airlines to capture the CAAC’s top safety award "Flight Safety Advanced Enterprise." 
Time for Establishment: 2004

Registered Capital (USD): about 48 million
Number of Employees:4300
Turnover 2013(USD): about 1.6 billion
Representative Office or subsidiaries in overseas countries or regions: Japan，South Korea, Thailand, Hong Kong, Taiwan 
Specification of the Interests in Poland/Hungary/Serbia：
Seek for business cooperation or investment opportunities in tourism
上海城市超市有限公司  
姓名：崔轶雄           
职务：董事长

地址：上海市康定路1469号海森国际大厦1701室
电话：86- 21-62327070   
传真：86-21-62322177                                     

邮箱：gm@cityshop.com.cn
网址：www.cityshop.com.cn
企业简介：

城市超市现拥有十三家门店，以经营世界各地风味食品享誉上海。门店主要分布于上海繁华的商业区，2008年7月在北京开设了新的分店。经营近1.5万多种商品，其中80%以上为国外进口商品，是上海目前最大的一家专业经营进口食品、日用品的超市。尤以奶制品、肉制品、洋酒、西式调料、巧克力糖果和有机蔬菜为其特色商品。同时，城市超市提供以客户为中心的购物、餐饮、阅读一站式服务，定期举办独具异域风情的各国食品节、特色美食品尝会等。
企业成立时间：1995年
企业注册额（人民币）： 1000万元

企业员工数：2000人
2014年营业额（人民币）：5亿元

在波兰、匈牙利、塞尔维亚的合作意向: 
采购饮料、方便食品、调味品、饼干、休闲食品、日用百货等
Shanghai City Shop Co., Ltd.           
Name: Mr. Cui Yixiong            Position: Board Chairman

Address: Room1701, No.1469, Kangding Rd, Shanghai

Tel: 86-21-62327070              Fax: 86-21-62322177

Email：gm@cityshop.com.cn
Website: www.cityshop.com.cn
Company Profile:
City Shop is the largest chain store in Shanghai dealing in a most extensive range of imported foods and daily necessities from around the world. Its target customers include both foreign and local residents in China. With the latest products and world food trends, City Shop is dedicated to providing high-end customers with a vast varieties of commodities and first-class service. In July, 2008, City Shop opened new outlet in Beijing. Now City Shop has a product portfolio of more than 15000 and among which 80% are imported from overseas countries featuring dairy products, meat products, wine, seasoning, chocolates, candies and organic vegetables. City Shop provides integrated experience of shopping, dining, reading and regularly hold foreign Food Festival and new product tastings.
Time for Establishment: 1995

Registered Capital (USD): about 1.62 million
Number of Employees: 2000
Turnover 2014(USD): about 80 million
Specification of the Interests in Poland/Hungary/Serbia：
Sourcing for drinks, convenience food, seasoning, biscuits and other snacks and daily products

万隆（上海）投资控股有限公司

姓名：王韵                  
职务：董事长
地址：上海市迎勋路168号17楼
电话：86- 21-63788399   传真：86-21-63766556                                      

邮箱：wanlong@wanlonggroup.com.cn
网址：www.wanlonggroup.com.cn
企业简介：

万隆（上海）投资控股有限公司旗下有万隆国际咨询集团有限公司、万隆建设工程咨询集团有限公司、万隆先雅科技信息（集团）有限公司以及以万隆会计师事务所改制为瑞华会计师事务所（特殊普通合伙）的关联企业。企业是专注于会计、审计、评估、法律、工程建设项目管理、工程建设投资管理信息化管理、信息化平台开发、信息化咨询的大型专业服务企业。万隆聚集了注册会计师、注册评估师、律师、注册管理咨询师、注册工程造价师、注册工程监理师、注册信息审计师各类专业执业人员200余名，专注于为政府、投资机构各类经济开发区内的企业提供综合服务，包括企业上市、融资、重组、产业整合、投资、工程建设、信息化建设、商业模式设计、企业连锁经营等。同时，万隆也为中国企业的对外投资以及中外企业间经贸合作提供相关咨询服务。
企业成立时间：2002年4月
企业员工数：388
企业注册额（人民币）： 5000万元

2014年营业额（人民币）：1.85亿元
在波兰、匈牙利、塞尔维亚的合作意向: 

了解当地投资营商环境，寻找合作伙伴，积极促成中外企业的投资合作
Wan Long (Shanghai) Investment Holdings Co., Ltd.         
Name:  Ms. Wang Yun       Position: Chairperson of the Board
Address: 17F, 168 Yingxun Road, Shanghai
Tel: 86-21-63788399    Fax: 86-21-63766556

Email：wanlong@wanlonggroup.com.cn

Website: www.wanlonggroup.com.cn

Company Profile:
Wan Long (Shanghai) Investment Holdings Co., Limited holds several affiliated companies, including an international advisory company, a technology information company as well as an accounting firm. Focusing on accounting, audit, evaluation, legal consulting, construction project management, construction investment management information management, information platform development and information technology consulting, Wan Long employs more than 200 of CPAs, appraisers, lawyers, certified management consultants, registered engineering cost engineers, among various types of professionals. Wan Long provides comprehensive services to the government, investment agencies of various types, enterprises in economic Development Zones, including business listing, financing, restructuring, industry consolidation, investment, construction, information technology, business model design, corporate chain operations. Meanwhile, Wan Long also provides consulting services to Chinese enterprises engaged in foreign investment and trade cooperation with foreign enterprises.
Time for Establishment: April, 2002

Number of employees: 388

Registered Capital (USD): about 8 million
Turnover 2014 (USD) ：about 30 million

Specification of the Interests in Poland/Hungary/Serbia：

To acknowledge local investment environment，look for local partners and facilitate the mutual cooperation between Chinese and foreign companies
品利（上海）食品有限公司/上海魁春实业有限公司  
姓名：吴柏賡           
职务：副总裁/总经理
地址：上海市普陀区长寿路652号10号楼308室 
电话：86-21-51863006    传真：86-21-51012046                                    

邮箱：wubaigeng@pinlive.com
网址：www.pinlive.com
企业简介：
品利（上海）食品有限公司由上海魁春实业有限公司与北京品利食品有限公司合并而成，是中国领先的进口食品品牌运营商，目前主要销售的四大品牌为瓦伦丁啤酒、德亚牛奶、品利橄榄油和谷优饼干等，共进口约300种食品。品利在上海、北京设有公司，全国销售办事处35个，在上海、北京、广州三地有超过50000平方米的仓库，现有四家网上销售直营店，同时为国内各大超市、商场、餐厅、电商等供货，全国范围内有100多家经销商。

企业成立时间：1995

员工数：800
企业注册额（人民币）：1000万元
2014年营业额（人民币）：5亿

在波兰、匈牙利、塞尔维亚的合作意向: 

采购饼干、果酱以及其他休闲食品
Pinlive (Shanghai) Foods Co., Ltd.
Shanghai Kuichun Industrial Co., Ltd.         
Name: Mr. Wu Bai Geng   Position:Vice President/General Manager
Address: Rm308, Building10 No.652 Changshou Road, Putuo District 
Shanghai, China
Tel: 86-21-51863006         Fax: 86-21-51012046
Email：wubaigeng@pinlive.com
Website: www.pinlive.com
Company Profile:
Pinlive(Shanghai)  Foods Co., Ltd. is the combination of Shanghai Kuichun Industrial Co., Ltd. and Beijing Pinlive Foods Co., Ltd. Pinlive has become one of the leading companies specializing in imported food sector. Pinlive totally imports about 300 kinds of food and the major four well-known brands are Wurenbacher beer, Weidendorf  UHT milk, Mueloliva olive oil and Gullon biscuits. Pinlive now has companies in both Shanghai & Beijing and has 35 sales representative offices across China. With over 50,000 square meters warehouse in Shanghai, Beijing and Guangzhou, Pinlive owns 4 direct sale online shops and supplies imported food to various supermarkets, shopping malls, restaurants, E-commerce companies. Totally Pinlive has more than 100 dealers and distributors in China.
Time for Establishment: 1995
Number of employees: 800

Registered Capital (USD): about 1.62 million
Turnover 2014(USD): about 80 million
Specification of the Interests in Poland/Hungary/Serbia：

Sourcing for biscuits, jam and other snack food
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